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                 REPUBLIKA HRVATSKA 

BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

          OPĆINA ROVIŠĆE 

               Općinsko vijeće 

 

KLASA: 021-01/24-01/1 

URBROJ: 2103-14-01-24-2 

 

Rovišće, 12. lipnja 2024. 

 

Z A P I S N I K 

 

 

sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 12. lipnja 2024. godine u 19,00 

sati u prostorijama Općine Rovišće. 

 

Sjednici su nazočni sljedeći članovi Općinskog vijeća Općine Rovišće: 

 

1. Luka Markešić, 

2. Jozo Šukan, 

3. Marijana Ćuk, 

4. Mihaela Andrić, 

5. Zdenka Žužić, 

6. Roko Pašalija, 

7. Jasmin Komljenović, 

8. Anđelina Dominković, 

9. Ivica Hrga, 

10. Marina Risek, 

11. Ivica Tanjić. 

 

Odsutni članovi Općinskog vijeća Općine Rovišće: 

 

1. Sabina Džolan Marodolac. 

 

Osim članova Općinskog vijeća sjednici su nazočni: 

 

1. Slavko Prišćan, općinski načelnik Općine Rovišće, 

2. Lea Tot, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, 

3. Natalija Jagarić Šuveljak, viša referentica za opće i uredske poslove, 

4. Stjepan Šimunović, predsjednik Socijalnog vijeća Općine Rovišće, 

5. Saša Križ, ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje BBŽ. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća (dalje u tekstu: Predsjednik) konstatirao je da je na početku 20. 

sjednice Općinskog vijeća nazočno 11 od 12 članova Općinskog vijeća te da Vijeće može pravovaljano 

odlučivati.  

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća, 
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2. Razmatranje i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2023. 

godinu, 

3. Razmatranje i donošenje Odluke o raspodijeli rezultata poslovanja za 2023. godinu, 

4. Razmatranje i donošenje Zaključka o usvajanju izvješća o izvršenju programa javnih potreba za 

2023. godinu i to: 

4.1.  Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu, 

4.2.  Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu, 

4.3.  Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu za 2023. 

godinu, 

4.4.  Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi za 2023. 

godinu, 

4.5.  Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa socijalno-zdravstvenih potreba za  

2023. godinu, 

4.6.  Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa korištenja sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu, 

4.7.  Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog 

doprinosa za 2023. godinu, 

4.8.  Zaključak o usvajanju Godišnjeg izvješća o korištenju sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem i promjene namjene poljoprivrednog zemljišta u 2023. 

godini, 

5. Razmatranje i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenju 

Financijskog plana Dječjeg vrtića „Palčica“ za 2023. godinu. 

6. Razmatranje i donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2023. godinu, 

7. Razmatranje i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Općine Rovišće za 2023. godinu, 

8. Pitanja i prijedlozi. 

 

Predsjednik predlaže dopunu Dnevnog reda točkom 2.: „Izvješće o završnom dijelu izrade III. 

izmjena i dopuna prostornog plana i uređenja Općine Rovišće“, a dosadašnje točke od 2. - 8. postaju 

točke 3. - 9. 

 

Predsjednik predlaže takav dopunjeni: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća, 

2. Izvješće o završnom dijelu izrade III. izmjena i dopuna prostornog plana i uređenja Općine 

Rovišće, 

3. Razmatranje i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2023. 

godinu, 

4. Razmatranje i donošenje Odluke o raspodijeli rezultata poslovanja za 2023. godinu, 

5. Razmatranje i donošenje Zaključka o usvajanju izvješća o izvršenju programa javnih potreba za 

2023. godinu i to: 

5.1. Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu, 

5.2. Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu, 

5.3. Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu za 2023. 

godinu, 

5.4. Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi za 2023. 

godinu, 

5.5. Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa socijalno-zdravstvenih potreba za 

2023. godinu, 
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5.6.  Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa korištenja sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu, 

5.7. Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog 

doprinosa za 2023. godinu, 

5.8. Zaključak o usvajanju Godišnjeg izvješća o korištenju sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem i promjene namjene poljoprivrednog zemljišta u 2023. 

godini, 

6. Razmatranje i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenju 

Financijskog plana Dječjeg vrtića „Palčica“ za 2023. godinu. 

7. Razmatranje i donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2023. godinu, 

8. Razmatranje i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja 

otpadom Općine Rovišće za 2023. godinu, 

9. Pitanja i prijedlozi. 

 

Općinsko vijeće Općine Rovišće je jednoglasno sa 11 glasova „ZA“  usvojilo predloženi i 

dopunjeni Dnevni red. 

 

TOČKA 1. 

 

  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 19. sjednice 

Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Smatra da je zapisnik u redu. 

  Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 

 

 

TOČKA 2. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća pozdravlja g. Sašu Križa, ravnatelja Zavoda za prostorno 

uređenje Bjelovarsko-bilogorske županije, te mu prepušta riječ da ukratko upozna vijećnike sa 

trenutnom fazom izrade izmjena i dopuna prostornog plana Općine Rovišće.  

Ravnatelj Saša Križ kaže kako je cijeli proces izrade izmjena i dopuna prostornog plana bio kompliciran 

te zbog toga je i vremenski trajao nešto duže. Izrađivač prostornog plana je Zavod za prostorno uređenje 

Bjelovarsko-bilogorske županije, a donositelj Općinsko vijeće Općine Rovišće. Nacrt prijedloga je 

skoro pa gotov, ali postoji nekoliko dilema o kojima treba raspraviti. Nacrt prijedloga prostornog plana 

treba ići na javnu raspravu, na kojoj se mogu dati primjedbe. Ako primjedbe utječu na promjene 

prostornog plana, javna rasprava se mora ponoviti. Kako bi izbjegli tu situaciju poželjno je da sada 

razgovaramo o tome i zajednički donesemo odluku. Jedna od tema je područje Gornjeg Rovišća, 

odnosno tvrtka BKL d.o.o. Tvrtka BKL se jako razvija i zbog toga traže proširenje građevinskog 

područja proizvodne namjene gdje bi mogli raditi proizvodnju, servisiranje i prodaju na nekoliko čestica 

koje nisu njihovo vlasništvo. Kada netko podnese zahtjev za izmjene na čestici kojoj nije vlasnik, 

potrebno je da vlasnik da suglasnost ili odlučuje općina. Gospodin Laco je stavio čestice u proizvodnu 

namjenu zbog namjene da se u budućnosti proširiva. Ako mi u prijedlogu prostornog plana stavimo te 

čestice u proizvodnu namjenu, vlasnici imaju prava na javnoj raspravi dati primjedbe. Gospodin Laco 

je rekao da je on razgovarao s ljudima koji su vlasnici tih nekretnina, te da ima u planu u budućnosti 

otkupiti navedene čestice, međutim vlasnici se nisu izjasnili. Druga tema se odnosi na lokaciju gdje se 

nalazi rotor u Predavcu. U prvim izmjenama i dopunama bila je planirana velika proizvodno poslovna 

zona. Zakonom o prostornom uređenju je propisano da izdvojeno građevinsko područje izvan naselja za 

koje u roku od sedam godina od dana njegova određivanja nije donesen urbanistički plan uređenja ili do 

kojega nije izgrađena osnovna infrastruktura, prestaje biti građevinsko područje. Razgovarali smo sa 

Hrvatskim cestama u Zagrebu i Bjelovaru, te oni ne dozvoljavaju priključenje na parcele sa sjeverne 

obilaznice. Nadalje prikazuje čestice na kojima bi se trebao izgraditi Dječji vrtić Predavac i to je sada 

prostornim planom stavljeno u javno društvenu namjenu, a ne samo za izgradnju dječjeg vrtića. Javno 

društvena namjena je vrtić, škola, starački dom i sl. Sada je pitanje na koji način staviti tu česticu. 

Konkretno je riječ o udruzi „Lira 1884“ koja planira izgradnju staračkog doma. 
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Općinski načelnik se uključuje u razgovor te kaže kako postoji informacija već 15 

godina kako DVD Predavac, odnosno sadašnja Lira 1884, gradi starački dom. Ne zna otkuda informacija 

Zavodu za prostorno uređenje da oni to rade. 

Ravnatelj Saša Križ kaže kako službeno ne postoji nikakav dopis, već je samo 

informacija. 

Općinski načelnik kaže kako je prije nekoliko dana dobio poruku g. Darka Lovrića može 

li doći na sastanak vezano uz temu prostornog plana u Predavcu. Kaže kako je zatražio od njega da mu 

napiše o čemu želi razgovarati te tko bi htio doći na sastanak, kako bi znao obavijestiti djelatnike općine 

kao i predsjednika Općinskog vijeća sa vijećnicima. Nakon toga se nije javio. 

Saša Križ kaže kako svi zahtjevi za izmjene i dopune prostornog plana idu direktno 

preko Općine Rovišće, te oni kao izrađivači prostornog plana ne mogu zaprimati zahtjeve mimo toga. 

Budući da Općini Rovišće zahtjev nije stigao, ne smatra se ni podnesenim. Predlaže se da se stavi 

namjena za vrtić. Nadalje imamo lokaciju Predavac i projekt Sportsko rekreativnog centra. Važećim 

prostornim planom previđeno je građevinsko područje javne i društvene namjene. Predlaže da se 

eventualno građevinsko područje proširi u slučaju potrebe. Još jednu situaciju kao i u Predavcu kod 

rotora imamo i u Žabjaku kraj državne ceste. Predviđena je proizvodno poslovna zona, ali je isto prošlo 

vremensko razdoblje od sedam godina od stavljanja u tu zonu, a pritom ništa nije izgrađeno. Problem 

su solarne elektrane koje se sve više traže. Problematične su iz razloga što je tada potrebno raditi 

stratešku procjenu. Ove izmjene i dopune prostornog plana su najviše bitne radi projekta koji su hitni, 

pa se stoga tu povlači javna rasprava o kojoj smo ranije govorili. Ako dođe do primjedbi na javnoj 

raspravi, sve se mora ponavljati što rezultira duljim vremenskim trajanjem cijelog procesa, a za to 

nemamo vremena budući da se i ovako cijeli proces oduljio zbog kompliciranosti.  

Općinski načelnik se zahvaljuje Saši Križu na prezentaciji trenutnog stanja. Kaže kako 

to nije obveza njega kao ni općine da obavještava vijećnike o tome, ali on i predsjednik Općinskog 

vijeća smatraju da trebaju biti upoznati sa svime i kako će im to Saša Križ najbolje prezentirati. Saša 

Križ nam je najbolje što je mogao predočio sliku trenutne situacije, pogotovo što se tiče tih 

poduzetničkih zona. Svima koji su zainteresirani omogućuje se razvoj koliko god je moguće. Poziva 

vijećnike da obavijeste mještane da podnesu zahtjev za izmjene prostornog plana još dok je moguće. 

   

TOČKA 3. 

 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 

donošenju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2023. godinu. Prepušta riječ 

Nataliji Jagarić Šuveljak.  

  Natalija Jagarić Šuveljak upoznaje vijećnike sa prihodima i rashodima za 2023. godinu. 

Prihodi za 2023. godinu iznosili su 2.830.890,62 eura, od čega se iznos od 2.629.773,05 eura odnosi na 

prihode Općine Rovišće, dok je 266.170,66 eura prihod proračunskog korisnika, odnosno Dječjeg vrtića 

Palčica. Ovim prihodima izvršenje plana proračuna iznosi 102%. Rashodi za 2023. godinu iznosili su 

3.174.780,57 eura, od čega se iznos od 2.906.456,13 eura odnosi na prihode Općine Rovišće, dok je 

iznos od 268.324,44 eura rashod proračunskog korisnika, odnosno Dječjeg vrtića Palčica. U drugoj 

tablici iskazani su prihodi i rashodi posebno za Općinu Rovišće, a posebno za Dječji vrtić Palčica. 

Razlika u odnosu na prvu tablicu je iznos od 189.000,00 eura u prihodima vrtića. Razlog tome je što je 

to prihod Općine Rovišće, a da se ne dupliciraju i 189.000,00 eura rashoda na općinskoj strani – prijenosi 

za podmirenje troškova nastalih u vrtiću. U godišnjem izvještaju koji je dostavljen vijećnicima na kraju 

se nalazi obrazloženje prihoda i primitaka i rashoda i izdataka.      

  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

  Kako se  nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2023. godinu. 

IZVJEŠTAJ je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  

 

  

TOČKA 4. 

 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 

donošenju Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2023. godinu. Općina Rovišće raspolaže sa 
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viškom od 758.907,90 eura koji se prenosi iz prethodnih godina i planira u Proračunu za 2024. godinu. 

Ostvareni višak prihoda poslovanja za 2023. godinu u iznosu od 771.135,07 eura namjenski će se 

rasporediti u Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2024. godinu za nabavu nove 

nefinancijske imovine te tekuće rashode planirane proračunom, te za pokriće manjka proračunskog 

korisnika. 

  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2023. godinu. ODLUKA je 

donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

   

 

TOČKA 5. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućim točkama. Riječ je o 

razmatranje i donošenje Zaključka o usvajanju izvješća o izvršenju programa javnih potreba za 2023. 

godinu. Ovi programi javnih potreba izvučeni su iz Proračuna Općine Rovišće, odnosno točkom 3. 

ovoga Dnevnog reda usvojili smo Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2023. 

godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu, Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu, Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 

sportu za 2023. godinu, Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi za 

2023. godinu, Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa socijalno-zdravstvenih potreba za 

2023. godinu, Zaključak o usvajanju izvješća o izvršenju Programa korištenja sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu, Zaključak o usvajanju izvješća o 

izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu i Zaključak o usvajanju 

Godišnjeg izvješća o korištenju sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem i promjene 

namjene poljoprivrednog zemljišta u 2023. godini. ZAKLJUČCI su doneseni JEDNOGLASNO, te se 

prilažu ovome ZAPISNIKU i čine njegov sastavni dio. 

 

 

TOČKA 6. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 

donošenju Zaključka o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana Dječjeg 

vrtića „Palčica“ za 2023. godinu. Kako Općina Rovišće donosi Izvještaj o izvršenju proračuna, tako 

Dječji vrtić donosi Izvještaj o izvršenju Financijskog plana. Prihodi Dječjeg vrtića Palčica u 2023. godini 

iznosili su 266.170,66 eura, dok su rashodi iznosili 268.324,44 eura. Ostvaren je manjak u iznosu od 

2.153,78 eura. Obrazloženje prihoda i primitaka, rashoda i izdataka navedeno je na kraju Izvještaja. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenju 

Financijskog plana Dječjeg vrtića „Palčica“ za 2023. godinu. ZAKLJUČAK je donesen 

JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 

donošenju Odluke o Analizi stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2023. godinu. Poziva 

pročelnicu JUO Leu Tot da kaže nešto o tome.  

Pročelnica JUO kaže kako temeljem Zakonom o sustavu civilne zaštite Općinsko vijeće 

svake godine donosi Analizu stanja sustava civilne zaštite. Ta analiza uključuje pregled svih aktivnosti 
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koje se tiču civilne zaštite, vatrogasaca, udruga, protupožarne zaštite i sl. Zadnji dio je analiza utroška 

financijskih sredstava koji su planirani i ostvareni. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.    

Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Odluke o Analizi stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2023. 

godinu. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov 

sastavni dio. 

 

TOČKA 8. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 

donošenju Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Rovišće 

za 2023. godinu. Na našem području Komunalac Bjelovar d.o.o. provodi gospodarenje otpadom, te se o 

navedenom svake godine donosi Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom. Izvješće nama 

podnosi Komunalac Bjelovar d.o.o., nakon čega Općinsko vijeće usvaja to isto Izvješće. Što se tiče rada 

Komunalca Bjelovar, uvijek postoji mogućnost za napretkom te boljim i kvalitetnijim radom. Konkretno 

mi sa njima nemamo većih problema.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.    

Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Općine Rovišće za 2023. godinu. ZAKLJUČAK je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome 

ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.. 

 

 

TOČKA 9. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 

imaju. 

  Općinski načelnik želi prokomentirati Program Zaželi i zapošljavanje žena kao i odabir 

korisnika. Vijećnicima Općinskog vijeća je dostavljena i predočena lista korisnika koji su se prijavili na 

projekt do sada. Njegov savjet je da se i dalje radi prema propisima, te poziva vijećnike da pregledaju 

liste i upozore ako misle da netko ne bi trebao ostvariti pomoć jer mu nije potrebna, kao i ako znaju za 

nekoga kome je potrebna pomoć, a nije se prijavio.  

 Jozo Šukan kaže kako prema ovome popisu misli da veliki dio korisnika ima veće mirovine.

 Općinski načelnik kaže kako je trenutno u procesu izdavanje potvrda Porezne uprave o visini 

dohodaka i primitaka iz koje će biti vidljiva visina mirovine. Smatra kako možemo imati ozbiljan 

problem ako prihvatimo korisnike koji ne udovoljavaju uvjetima. Riječ je o velikim penalizacijama ako 

ne poštujemo pravila Projekta. Proveli smo Javni natječaj za zapošljavanje kandidata za provedbu 

aktivnosti u sklopu Projekta. Prijavilo se 20 kandidata od kojih smo trebali zaposliti 10. Nakon što smo 

proveli postupak i odabrali kandidate, oni koji nisu dobili posao počeli su nazivati, dolaziti ovdje i slično. 

Danas konkretno je bila jedna gospođa koja je plakala kod mene u uredu jer nije dobila posao. Ona ne 

želi raditi u Kanoi ili na nekim ostalim radnim mjestima već je cijelo vrijeme, kako ona kaže, čekala baš 

taj posao. Ne razumije što takvi ljudi očekuju od njega. Kada je potrebno nekome pomoći uvijek smo 

izašli i izlazimo u susret maksimalno na sve načine, ali ne možemo raditi protiv sebe i sebi na zlo jer je 

riječ o europskim sredstvima za koje je pravdanje troškova i podnošenje izvješća i ovako samo po sebi 

zahtjevno. Nije lako preuzeti odgovornost, zato je lakše da svi zajedno razgovaramo o tome i dođemo 

do zajedničkog mišljenja. 

 Predsjednik Općinskog vijeća i sam kao vlasnik firme zna što znači imati Europske fondove, te 

način na koji funkcioniraju i na kraju kažnjavaju ako nije nešto prema propisima. 

 Ivica Tanjić upituje treba li potvrda sa porezne jer je čuo da u Gradu Bjelovaru trebaju to 

priložiti. 

 Lea Tot kaže kako je potrebna potvrda, i Općina Rovišće će za korisnike ishoditi potvrde kako 

bi im olakšali taj dio. Trenutno je u procesu dostava potvrda od strane Porezne uprave Bjelovar. 

 Zdenka Žužić kaže kako vjeruje da je Zakonom propisano da djeca uzdržavaju roditelje koji se 

ne mogu sami uzdržavati. 
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 Jasmin Komljenović se uključuje u raspravu i kaže kako je njegova baka bila prijavljena u 

projektu kao korisnik. U početku je projekt bio odličan i imao je svrhu. Sada se svi prijavljuju kao 

korisnici bez obzira treba li im pomoć ili ne. Isto tako zaposleni koji su radili na tim poslovima su se 

već i zasitili tog posla pa ga i ne obavljaju više kako treba. 

 Ivica Tanjić se uključuje u raspravu vezano uz penalizacije kod projekata. On kao predsjednik 

DVD Rovišće koji je izgradio novi Vatrogasni centar iz Europskog poljoprivrednog fonda zna što znači 

penalizacija. Kod njih je sve bilo uredno i po zakonu ali tih 5% penalizacije za koju ljudi misle kako je 

malo, znači jako puno na iznos od 5.000.000,00 kuna.  

 Općinski načelnik upućuje vijećnike neka još jednom pogledaju popis i sugeriraju gdje je 

potrebno reagirati. Poziva ih da također obavijeste osobe za koje smatraju da bi trebali se prijaviti kao 

korisnici. 

 Ivica Hrga kaže kako svi poznajemo svoju okolinu. 

 Mihaela Andrić poziva vijećnike, predsjednika Općinskog vijeća, načelnika i ostale sudionike 

na obilježavanje blagdane Sv. Vida u Predavcu kao i mlade mise u Cirkvenoj. 

 

 

 

- D o v r š e n o - 

 

 

     ZAPISNIK VODILA:                          PREDSJEDNIK 

               OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Natalija Jagarić Šuveljak, bacc. admin. publ., v.r.                         Luka Markešić, v.r. 


